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استقلال با تیم نصفه ونیمه ۴ گل از هوادار خورد 

روزهای عجیب نکو
تیم فوتبال استقلال عصر دیروز در مجموعه ورزشی ناصر حجازی و در ادامه روند آماده سازی خود برای 

فصل جدید برابر هوادار به میدان رفت و در پایان با نتیجه 4 بر 2 شکست خورد. گل نخست هوادار توسط 

بابک مرادی از روی نقطه پنالتی به ثمر رســـید که محمدحسین مرادمند با خطا روی سعید سحرخیزان 

مرتکب خطای پنالتی در نیمه اول شد. گل دوم هوادار در نیمه دوم روی نفوذ و ارسال محسن سفیدچقایی 

و ضربه سعید سحرخیزان به ثمر رسید. در ادامه استقلال با دو گل محمدحسین مرادمند و امیرارسلان 

مطهری نتیجه دیدار را به تساوی کشاند، اما نتیجه 2-2 پایان مصاف دوستانه آبی ها و بنفش ها نبود و در 

ادامه هوادار روی ارسال سید محمد میری از روی نقطه کرنر و ضربه سبحان پسندیده 3 بر 2 برابر استقلال 

پیش افتاد و در دقایق پایانی نیز روی نفوذی مجدد و پاس فرهاد زاوشی، محسن سفید چقایی، چهارمین 

گل هواداری ها را وارد دروازه استقلالی ها کرد و دیدار با همین نتیجه 4 بر 2 به سود بنفش پوشان پایتخت 

به پایان رسید. این نتیجه در حالی به دست آمد که جواد نکونام هنوز خریدهایش برای فصل جدید کامل 

نشده و در برخی پست ها نیاز به خرید بازیکنان جدید به شدت احساس می شود.

جناب آقای محمدامین ایمانجانی - مدیرمسئول محترم روزنامه فرهیختگان

باشگاه فولاد مبارکه سپاهان لازم می داند در رابطه با مطلب روزنامه فرهیختگان با عنوان »ادعای سپاهان 

درمورد بازیکنان ارزشمندی که سقف را رعایت کردند، هزینه منهای درآمدزایی« که در تاریخ 25 تیر ماه 

منتشر شده است، پاسخی صادر کند که به شرح زیر است:  ابتدا لازم است برای نویسنده این گزارش تفهیم 

کنیم که معیارهایی که برای یک بازیکن درمورد انتخاب تیم اهمیت دارد به مبلغ قرارداد ختم نمی شود و 

یک بازیکن برای انتخاب تیم خود به تیم مدیریتی، ساختار باشگاه، سرمربی و کادر فنی تیم و حضور یا 

عدم حضور لیگ قهرمانان آسیا توجه خاصی دارد.

باشگاه فولاد مبارکه سپاهان همواره از هر گونه نظارت استقبال نموده و مفتخر است که تاکنون از بیشترین 

عملیات نظارتی در مقایسه با همه باشگاه های کشور بر روی عملیات جاری خود بهره برده است و طبق 

اطلاعیه منتشر شده از سوی سازمان لیگ، همه باشگاه های لیگ برتر مورد راستی آزمایی قرار گرفته و هیچ 

تقدم یا تأخری در این باره وجود ندارد.

همچنین لازم است اعلام کنیم که باشگاه فولاد مبارکه سپاهان از معدود باشگاه هایی است که آکادمی 

فوتبال در همه رده های سنی دارد و از دیرباز به این موضوع مشهور بوده است و همه ساله بازیکنان بسیار 

زیادی که در این آکادمی رشـــد پیدا کرده اند در تیم ســـپاهان یا تیم های دیگر لیگ برتری مورد استفاده 

قرار گرفته و درخشیده اند.

در همین خصوص در فصل 1402-1401 تعداد 19 بازیکن، در فصل 1401-1400 تعداد 10 بازیکن و 

در فصل 1400-1399 تعداد 12 بازیکن از آکادمی سپاهان در تیم فوتبال بزرگسالان استفاده شده اند. 

همچنین در فصل 1402-1401 تعداد 27 بازیکن، در فصل 1401-1400 تعداد 26 بازیکن و در فصل 

1400-1399 تعداد 20 بازیکن از آکادمی سپاهان در تیم فوتبال بزرگسالان ب مورد استفاده قرار گرفته اند.

همچنین لازم به ذکر اســـت که در حال حاضر تعداد 37 بازیکن از تولیدات آکادمی باشگاه فولاد مبارکه 

سپاهان در تیم های مختلف در خارج از کشور و لیگ های کشوری در حال بازی هستند.
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پرســـپولیس بعد از لغو اردوی خارجی خود از ابتدای این هفته تمرینات هوازی 

و قدرتـــی را در برنامه هـــای خود قرار داد و در کنـــار آن نیز بازی های تدارکاتی 

پشـــت سر هم در برنامه های این تیم قرار گرفت تا سرخپوشان از شرایط مسابقه 

چندان دور نشوند. شاگردان یحیی گل محمدی عصر روز گذشته سومین دیدار 

تدارکاتی شان را مقابل پیکان انجام دادند و قرار است از ظهر امروز نیز در هتل 

آزادی اردو بزنند. این در حالی است که هنوز فعالیت های نقل و انتقالاتی باشگاه 

پرسپولیس به اتمام نرسیده و جذب یک دروازه بان زیر 23 سال و مهاجم خارجی 

در برنامه هـــای این تیم قرار دارد. در چند روز اخیر یحیی گل محمدی بیشـــتر 

سعی کرده که تمرکزش را روی آماده سازی هرچه بهتر تیمش قرار دهد و در عین 

حال نیز پیگیر تکمیل کردن لیست تیمش برای فصل جدید مسابقات است. 

 پرسپولیس همچنان منتظر پاسخ باشگاه هوادار
در ابتدای هفته جاری باشگاه استقلال برای انتقال قرضی محمدرضا خالدآبادی 

با باشـــگاه هوادار به توافق اولیه رسید و در روزهای اخیر انتظار می رفت که این 

انتقال رســـما شـــکل بگیرد که هنور این اتفاق رخ نداده است. در همین راستا 

باشگاه پرسپولیس نیز همچنان در تلاش بوده و هست که رضایتنامه خالدآبادی 

را از باشگاه هوادار بگیرد و حتی حاضر شده بخش عمده ای از پول رضایتنامه را 

نیز نقدا پرداخت کند. در این میان پاســـخ باشگاه تهرانی به سرخپوشان منفی 

بوده؛ چراکه مدعی هســـتند که با استقلالی ها به توافق رسیده اند؛ هرچند نقد 

نشـــدن چک مهرداد محمدی باشگاه هوادار را ترســـانده و باشگاه پرسپولیس 

را امیـــدوار کرده که بتواند رضایتنامه خالدآبـــادی را بگیرد. در این مورد ممکن 

است در روزهای آتی اتفاقاتی رخ دهد. ناگفته نماند ننکا مربی دروازه بان های 

پرســـپولیس همچنان به دنبال پیدا کردن یک دروازه بان خارجی زیر 23 سال 

برای این تیم است. 

 اطمینان از پرداخت به موقع قسط رادو
بوژیدار رادوشـــویچ روز گذشـــته در گفت وگو با »فرهیختگان« تاکید داشت که 

همچنان قسط ســـوم طلبش از باشگاه پرسپولیس به حسابش نیامده و منتظر 

است این اتفاق رخ دهد. در این زمینه باشگاه پرسپولیس مدعی است که چون 

موقع تعطیلات اروپا 200 هزار دلار را به حساب رادوشویچ انتقال داده اند ممکن 

اســـت چند روزی طول بکشد که این پول به حساب او بنشیند و اگر به هر دلیل 

این پول برگشت بخورد با مستنداتی که در اختیار دارند ثابت می کنند که به موقع 

طلـــب رادو را پرداخت کرده اند تا او نتواند اعتراض کرده و خواهان جریمه 200 

هزار دلاری شـــود. هر چند رادو خودش در گفت وگو با خبرنگار ما تاکید داشت 

که اگر پرسپولیس در زمان مقرر واریزی را انجام داده باشد او اعتراضی نخواهد 

داشت و منتظر می ماند تا پول به حسابش بنشیند. 

 صبر تا نیم فصل برای عزت اللهی 
همان طور که قبلا در خبرها اشـــاره داشتیم، پیشـــنهاد سه باشگاه استقلال، 

ســـپاهان و تراکتور به باشگاه وایله دانمارک برای خرید سعید عزت اللهی باعث 

شد این باشگاه به یکباره رقم سنگینی را برای رضایتنامه عزت اللهی درخواست 

کند. رقمی که با عقب نشـــینی باشگاه های ایرانی مواجه شده است. در همین 

راستا باشگاه پرسپولیس در نظر دارد تا پایان قرارداد عزت اللهی با باشگاه وایله 

که 6 ماه از آن باقی مانده اســـت، صبر کند. در این میان خود این بازیکن هم 

پاسخش برای تمدید قرارداد با باشگاه وایله منفی بوده و با وجود تحت فشار قرار 

گرفتن تمایلی برای این کار ندارد. با توجه به همین مساله پرسپولیس به دنبال 

توافق با خود عزت اللهی اســـت تا او را برای نیم فصل در اختیار بگیرد؛ هرچند 

خود این بازیکن همچنان امیدوار است در اروپا یک تیم خوب برای خود دست 

و پا کند اما اگر نتواند امکان توافقش با سرخپوشان زیاد است. 

 یحیی زوج ایرانی را ترجیح داد
بازگشـت محمدحسـین کنعانی زادگان به پرسـپولیس باعث شد این سوال برای 

خیلی ها مطرح شـود که یحیی گل محمدی با داشـتن مرتضی پورعلی گنجی و 

گئورگی گولسـیانی از چه زوجی در دفاع میانی خود اسـتفاده خواهد کرد. اما 

ترکیب اولیه سرخپوشـان در بازی دوسـتانه روز یکشـنبه با اسـتقلال خوزسـتان 

نشـان داد کـه یحیـی روی زوج پورعلی گنجـی و کنعانـی زادگان حسـاب کـرده 

است. زوجی که در بازی ایران و ازبکستان هم از سوی امیر قلعه نویی در فینال 

تورنمنـت کافـا اسـتفاده شـد. یحیـی در حالـی ایـن تصمیـم را گرفـت کـه حتـی 

کنعانـی زادگان دیرتـر از دو مدافـع دیگـر در تمرینـات آماده سـازی سرخپوشـان 

حاضـر شـده بـود. بـا توجـه به اینکه پورعلـی و کنعانی هر دو ملی پوش هسـتند، 

طبیعی است که یحیی این زوج را ترجیح داد اما گولسیانی هم به تازگی و برای 

اولیـن بـار بـه تیـم ملی کشـورش راه پیدا کرده و عدم حضـورش در ترکیب اصلی 

سرخپوشـان باعـث خواهـد شـد او از تیـم ملـی گرجسـتان خـط بخـورد. ناگفتـه 

نمانـد ایـن بازیکـن قابلیـت بـازی در پسـت هافبـک دفاعـی را هـم دارد اما هنوز 

یحیـی از او در ایـن پسـت بهـره نگرفتـه اسـت. در ایـن مورد شـاید بایـد همچنان 

تـا شـروع فصـل منتظـر بمانیـم و ببینیـم کـه یحیـی از سـه دفاع ملی پوشـش به 

چه شـکل اسـتفاده خواهد کرد. 

 توافق با مهاجم عراقی تکذیب شد
در شبکه های اجتماعی و فضای مجازی عنوان شده است که باشگاه پرسپولیس 

برای تقویت خط حمله خود به دنبال جذب ایمن حســـین مهاجم فصل گذشته 

الجزیره امارات است. حتی یکی از رسانه های عراقی هم این خبر را منتشر کرده 

بود که این خبر توسط باشگاه پرسپولیس تکذیب شد. ایمن حسین در تیم الجزیره 

فقط یک گل زده در 10 بازی داشـــته و طبیعی اســـت در چنین شرایطی گزینه 

ایده آلی برای پرسپولیس که به دنبال یک مهاجم گلزن است، نباشد. البته یک 

ایجنت این مهاجم عراقی را به باشـــگاه پرسپولیس پیشنهاد داده اما پاسخ این 

باشگاه و همچنین یحیی گل محمدی در مورد او منفی بوده است. مهاجم عراقی 

همزمان به چند باشگاه دیگر ایرانی هم پیشنهاد شده است. 

 خروج یک بازیکن از لیست قطعی شد
پرسپولیس به زودی یک مهاجم خارجی به خدمت خواهد گرفت و در این صورت 

یکی از نفرات بزرگسال این تیم از لیست خارج خواهد شد. در این مورد باشگاه 

پرسپولیس امیدوار بود که بتواند با جذب یک مهاجم قرضی مجبور نشود بازیکنی 

را از لیســـت کنار بگذارد اما بعد از اســـتعلامی که مسئولان این باشگاه گرفتند 

متوجه شدند اگر بازیکنی را قرضی به تیمی بفرستند، جزء لیست تیمش حساب 

نخواهد شد اما اگر بازیکنی را چه ایرانی و چه خارجی به خدمت بگیرند که بالای 

23 سال سن داشته باشد جزء نفرات بزرگسال به حساب خواهد آمد. در چنین 

شـــرایطی قرار گرفتن یکی از بازیکنان بزرگسال پرسپولیس در خارج از لیست 

تقریبا قطعی است زیرا یحیی به دنبال مهاجمی با شرایط سنی بزرگسال است 

و با همکاری چند ایجنت با دقت در حال بررسی گزینه های معرفی شده است. 

مدیریت باشگاه پرسپولیس در این زمینه به نوعی ریش و قیچی را دست یحیی 

سپرده تا او خودش مهاجم خارجی مدنظرش را پیدا و به باشگاه معرفی کند. ناگفته 

نماند که او بودجه بالای یک میلیون دلار برای جذب مهاجم مدنظرش خواسته 

است اما اینکه مهاجم تازه وارد جای کدام بازیکن پرسپولیس را در لیست بگیرد، 

هنوز مشخص نیست. هرچند با شرایطی که برای میلاد سرلک پیش آمده، ادامه 

حضور ســـینا اسدبیگی در جمع سرخپوشان به نوعی قطعی است. در این مورد 

قرعه به نام وحدت هنانوف یا احتمالا فرشـــاد فرجی می افتد. البته هر بازیکنی 

مجبور به جدایی شود به صورت قرضی به تیم دیگری انتقال پیدا خواهد کرد. 

 درویش برای پرسپولیس سورپرایز دارد؟
یکی از مســـئولان باشگاه پرســـپولیس در گفت وگو با »فرهیختگان« مدعی شد 

که به زودی رضا درویش یک خبر خیلی خوب برای این تیم و هوادارانش خواهد 

داشـــت. در این مورد باخبر شدیم که مدیرعامل باشگاه پرسپولیس برای اینکه 

باشـــگاهش را از شرایط ســـخت بحرانی از نظر مالی نجات دهد، به دنبال یک 

اسپانســـر قوی است. در همین راستا تلاش های او نتیجه بخش بوده و به زودی 

باشگاه پرسپولیس همکاری اش را با یک اسپانسر آغاز خواهد کرد. در این زمینه 

باید منتظر ماند و دید که آیا قهرمان فصل گذشـــته لیگ می تواند مشـــکلات 

مالی اش را حل کند یا نه. درویش به سرخپوشـــان قول داده که قبل از شـــروع 

فصل حتما آپشن های مربوط به قراردادهای فصل پیش آنها را پرداخت خواهد 

کرد تا با کمترین دغدغه فصل را آغاز کنند. در این زمینه باشگاه پرسپولیس به 

مبلغی در حدود 67 میلیارد تومان نیاز دارد.
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گزارش»فرهیختگان«ازاحتمالتغییراتدرمدیریتبرخیباشگاههایصنعتی

بودجههاییکهبقایمدیرانراسختمیکند

عبـــاس علی آبادی، وزیر صنعت، معدن و تجارت چندی اســـت که 

بر مســـند کار آمده اســـت. وی بر ثبات در مدیریت اصرار دارد و جزء 

معدود وزیرانی اســـت که تمایلی به تغییر مدیران ندارند. آنهایی که 

از او شـــناخت دارند، مدعی هستند تغییرات را خیلی تاب نمی آورد 

و بر این باور اســـت که باید از همه پتانســـیل موجود استفاده کرد. 

بااین حال او وزیر سرســـختی است و اهل مماشات نیست. از این رو 

درصورتی که احســـاس کند مدیری در بخش مورد نظر خود بازدهی 

لازم را ندارد، احتمال برکناری وجود دارد، پس اگر فکر کنیم با ورود 

وزیر جدید شاهد تغییرات مدیریتی نخواهیم بود، خیالی باطل است. 

بااین حـــال علی آبادی میل دارد این تغییـــرات را در جهت بازدهی 

بیشـــتر انجام دهد، درنتیجه مدیر برکنارشده را در بخش دیگری به 

کار خواهد گرفت تا توانایی هایش را در این بخش نشـــان دهد. این 

رویه درست البته ایرادهایی هم دارد اما از آنجا که هزینه زیادی برای 

مدیریت هر فرد در هر پست و مقامی می شود، چه بهتر که اگر مدیری 

برکنار می شـــود در جای دیگر به کار گرفته شود تا حداقل بتوان از 

تجربه ای که نظام جمهوری اسلامی در مدت مدیریت او برای اعتلای 

توانایی هایش خرج کرده استفاده کرد؛ چراکه تربیت مدیر و روی کار 

آوردن هر فردی به مراتب هزینه برتر خواهد بود. 

حال این تغییرات می تواند تاثیر خود را در ابتدا در صنعت و در ادامه 

در شرکت های وابسته بگذارد، در نتیجه آن ورزش های تحت حمایت 

صنایع بزرگ کشـــور و درنتیجـــه فوتبال نیز از ایـــن تغییرات تاثیر 

می پذیرند. در همین خصوص شـــنیدیم تغییرات گســـترده ای در 

بخش های مختلف ورزشی در راه است. البته این به معنی تعجیل در 

این تصمیم نیست اما شنیده ها حاکی است تغییرات پیش رو حداقل 

می توانـــد در فصلی که درپیش داریم، رخ دهد. ما همواره شـــاهد 

تغییرات مدیریتی در صنایع بزرگ کشـــور و درنتیجه آن در مدیریت 

باشگاه ها و فوتبال بودیم که البته ثبات را از بین برده و این تغییرات 

با تناقضاتی همراه بوده است. بااین حال این طور به نظر می رسد که 

علی آبادی هرچند در تصمیمات خود جدی و تغییر ناپذیر است اما از 

اشتباهات چشم پوشی نخواهد کردو به خوبی شرایط صنایعی را که 

در دست گرفته رصد می کند و اتفاقات در اظهارات اخیر نشان داده 

از مطلع ترین وزرا خصوصا درمورد برخی تخلفات است. 

 آیا تاثیر بی کفایتی روی بدنه باشگاه های صنعتی 
دیده می شود؟

گفته می شـــود وزیر صنعت از برخی صنایـــع گلایه دارد و اتفاقا این 

نارضایتی از عملکرد برخی را به گوش شـــان هم رســـانده اســـت. از 

این رو این طور که شـــنیدیم احتمال برخی تغییرات در صنایع بزرگ 

کشور ازجمله آهن، مس و فولاد و همچنین درخصوص مس، مبارکه، 

گل گهر، ایران خودرو و سایپا وجود دارد که اگر چنین شود باید شاهد 

تغییر در باشـــگاه های فوتبال هم باشـــیم. درحالی که لیگ فوتبال 

به زودی آغاز می شود، تغییرات مدیریتی تیم های فوتبال را تحت تاثیر 

قرار خواهد داد؛ در باشـــگاه های سایپا و پیکان اغلب با تغییر مدیر 

کارخانه شـــاهد تغییر مدیرعامل نیز هستیم و این بار شاید تغییرات 

تاثیر زیادی ایجاد نکند اما درمورد تیم های دیگر قطعا این تغییرات 

می تواند اثرگذار باشد. 

بااین حال برخی تصمیمات نمی تواند تغییری در برخی مدیران ایجاد 

کند، به عنوان مثال محمدرضا ساکت، مدیرعامل باشگاه سپاهان، 

هرچند جایگاهش می تواند تحت تاثیر تغییرات احتمالی قرار بگیرد، 

با توجه به جایگاهی که بین هـــواداران دارد به راحتی کنار نخواهد 

رفت. او در مدت مدیریت خود در باشـــگاه سپاهان همواره موجبات 

رضایت هواداران را فراهم کرده است. مدیرعامل باشگاه سپاهان نه 

تنها در انتخاب مربی و جذب بازیکن، بلکه همواره این تیم را به عنوان 

مدعی مطرح کرده و از آنجا که قهرمانی های زیادی برای ســـپاهان 

در دوران مدیریتش به ارمغان آورده و از ســـوی دیگر این باشـــگاه را 

به جهت ســـخت افزاری به یکی از بهترین باشگاه های ایران تبدیل 

کرده، بی شک نمی تواند محور تغییرات باشد اما این امر درمورد دیگر 

باشگاه ها ملاک نیست. 

با نگاهی به عملکرد باشـــگاه های مس و گل گهر واضح اســـت که با 

بودجه خوبی که دارند، هر مدیری می توانست صاحب جایگاه میانی 

جدول شـــود، پس شاید در این باشگاه ها هم شاهد تغییر باشیم، از 

طرفی این دو باشگاه اغلب تغییراتی داشته اند ولی در این چندسال 

هرچند تیم هایشان در قامت مدعی ظاهر شده اند اما خیلی زود افول 

کرده و هرگز نتوانسته اند جایگاهی را که توقع می رفت به دست آوردند. 

یارگیری در این تیم ها نشان می دهد که آنها با بازیکنان خوبی قرارداد 

بسته اند ولی در این مدت شاهد ظهور پدیده یا کار آکادمیک حتی 

به اندازه تیم هایی چون ســـایپا و پیکان نبوده ایم، درنتیجه همچنان 

مدیران این باشگاه ها جایگاه خود را متزلزل می بینند. 

 عملکرد تیم های صنعتی با بودجه صنعتی
به جز باشگاه دسته یکی سایپا که البته با شکایت های اخیر درتلاش 

اســـت به لیگ برتر بیاید، در لیگ برتر باشگاه های پیکان، گل گهر، 

ســـپاهان و مس در تیررس اقدامات وزیر جدید قرار دارند. پیکان که 

هرچند زیرمجموعه شرکت خودرو ساز ایران خودرو است ولی با وجود 

متمول بودن این شـــرکت چندان برای تیم های خود ازجمله فوتبال 

هزینه نمی کند. بااین حال ســـخت اســـت فکر کنیم فصل قبل و در 

میانه های راه بازیکنی مثل رشـــید مظاهـــری که همه می دانیم در 

بســـتن قرارداد چه فاکتورهایی را ملاک قرار می دهد با مبلغی کم به 

این تیم رده یازدهمی بیاید. 

پس در این باشـــگاه هم آن طور که می گویند شرایط بد نیست و اگر 

بخواهند می دانند کجا هزینه کنند و به چه کسی پول بدهد. حساب 

دو تیم گل گهر و مس اما فرق می کند. با نگاهی به تیم فوتبال گل گهر 

درمی یابیم که بازیکنانی این تیم، به جز آنها که قراردادشان هنوز ثبت 

نشده و فقط نفرات حاضر در این باشگاه 6 میلیون یورو و با احتساب 

قیمت روز یورو حدود 330 میلیارد تومان می ارزند. این مبلغ به مراتب 

خوب و قابل توجه است و بی شک توقع مدیران بالادست و درصورت 

تغییر مدیران جدید مقامی بهتر از ششمی برای گل گهر خواهد بود. 

مســـی های رفسنجان هم شرایط مشابه ولی بهتری دارند. بازیکنان 

تحت قرارداد این باشـــگاه 4 میلیـــون و 700 هزار یورو ارزش دارند، 

یعنی چیزی حدود 260 میلیارد تومان که البته با توجه به اینکه در 

جایگاه پنجم قرار گرفتند عملکردشـــان رضایت بخش تر است. این 

نشـــان می دهد که این دو باشگاه نیز فاکتورهای لازم برای عملکرد 

خوب و تاثیرگذار در لیگ را داشتند اما توان رقابت با تیم هایی چون 

سپاهان، استقلال و پرسپولیس را نداشتند. البته هزینه کرد تیم های 

دیگر قابل دفاع نیست و با انتشـــار اخیر قراردادها می بینیم که چه 

هزینه های گزاف و چه آپشـــن هایی خرج بازیکنانی شـــد که ارزش 

بسیار کمتر از این را هم نداشتند. 

به این ترتیب با توجه به جایگاه متزلزل مدیران صنعتی و پاسخگویی که 

در ازای عملکردشان توقع می رود، بی شک می توانیم منتظر تغییرات 

مدیریتی که زمزمه هایش را هم می شـــنویم در مدیران باشگاه های 

صنعتی هم باشیم.
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